
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetsé g

Kékkői Zoltán

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Ors ~l Hivatala

it,koft 2009 Ar0 0 6.

Írásbeli választ igénylőkérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen eszközökkel kívánja támogatni a szociális bérlakások építését? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Szűcs Erika
szociális és munkaügyi miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Asszony !

Hazánkban a szociális bérlakások száma a szükségesnél jóval kevesebb, mint ahány szegén y
sorsú honfitársunk élni kívánna ezzel a lehetőséggel. A bérlakások aránya egész Európában
Magyarországon a legalacsonyabb, 2006-os adatok szerint a teljes lakásállományon belül 9% ,
miközben az Európai Uniós átlag 58% .

A hazai önkormányzatok minden bizonnyal több új szociális alapon kiutalható
bérlakást építtetnének, amennyiben az építés költségeinek egy részét az állam a beruházás t
végrehajtó vállalkozónak nyújtott támogatás formájában magára vállalná .

Kérdezem tehát Miniszter asszonytól : milyen eszközökkel kívánja támogatni a szociáli s
bérlakások építését?

Várom válaszát!

Budapest, 2009 . április 6 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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